
Bestyrelsesmøde 11-07-2023 

Tilstede 

• Jonas Møll 

• Matthias Ølgaard 

• Lasse Klovborg Madsen 

• Jonas Lundberg 

• Oda Jystad Jensen 

Fraværende 
Jeppe Poder, Lars Lund 

Referat 
Udarbejdes af Lasse 

Meddelelser 
- Nye vareprøver er ankommet  

- Tilbagemelding på DM 

o Ros over hele linjen, samt til spottere og hjælpere 

- Der er kommet invitation til JM på holdsport 

o Møll opretter begivenhed – afhængigt antal tilmeldte arbejdes der på samme løsning som 

sidste år med overnatning på DanHostel (dette aftales og organiseres udenfor klubben og 

blandt tilmeldte løftere). 

Regnskab og Økonomi 
- Der skal bestilles nyt udstyr 

o Oda er tovholder. 

Nye sager 
- Det foreslås at suppleanter kan kobles på bestemte bestyrelsesposter f.eks. en suppleant på 

sekretær, en på kassererposten samt at en suppleant kan kobles på ny post kaldet reparation og 

vedligeholdelse - Vedkommende vil her være tovholder på vedligeholdelse af klubbens faciliteter 

samt udstyr. 

- Der er kommet vareprøver. Der sender udkast til stævne-t-shirts til producent. Der er ligeledes 

forespørgsel på en tracksuit uden hætte ala landsholddragt 

- Forslag til dato for sommerfest (lørdag d. 2 og 16 september samt d. 30 september), skal sendes til 

eventudvalg 

o Oda er tovholder 

- Frivillige skal belønnes for deres indsats gennem året. Der diskuteres forskellige modeller, 

heriblandt en fest, bowlingtur, klatrepark mm.  

- Sommerfesten: folk tager selv alkohol med og skuret tømmes for drikkevarer. Der bestilles mad 

udefra fra to forskellige steder hvorefter deltagere vælger hvad de ønsker. Som udgangspunkt 

egenbetaling for maden. Der oprettes poster på holdsport som deltagere kan melde sig på, 



heriblandt oprydning, opsætning mm. hvor der efterfølgende kvitteres med at maden bliver betalt. 

100 kr. for deltagelse i Sommerfesten (dette inkluderer ikke alkohol)  

- Der erhverves en førstehjælpskasse til klubben 

o Luffe er tovholder 

Opfølgning 
- Indkøb af nyt udstyr (elastikker (par af alle, en del sorte), hip thrust, låse (5 par)) 

o Oda er tovholder 

- Chipsystem/kodesystem til fordøren 

o Jonas snakker med medlem om en mulig løsning – Udsættes til at der er klarhed omkring 

om Holdsport implementerer løsningen, og til at sagen vedr. mulig overvågning af 

træningslokale er belyst. 

o Der afventes afklaring, om løsningen vil fungere. 

- Revurdering af skabsordning. Løsningen vil blive, at klubben indkøber og monterer beslag, men 

medlemmer skal selv medbringe hængelåse. 

o Jeppe er tovholder 

- Nye vareprøver – skal godkendes 

- Der er kommet webshop, dog mangler der t-shirts og dødløftsokker. Der er bestilt vareprøver med 

forskellige produkter så medlemmer kan se produkterne inden de køber dem. Udfordringer med 

logo 

o Jeppe har løbende kontakt med Morten herom  

- Dommeruddannelse i sep. i Århus - Der kan max sendes 4 mand afsted. Jonas Møll udarbejder et 

facebookopslag omhandlende dommeruddannelse  

o Foreløbig 2 tilmeldte  

- AAK klar på venneklubarrangement d. 22. Juli – evt. volleyball. Lasse eller Jonas udarbejder 

facebookopslag med beskrivelse og link til tilmelding på Holdsport. Jonas kontakter Lasse om 

nødvendigt  

o Aflyses da primusmotor ikke kan deltage 

- Lasse udarbejder facebookopslag omhandlende oprydning i klubben samt at tage hensyn til 

hinanden.  

- Jeppe undersøger regler vedr. muligheden for overvågning af træningsareal – der diskuteres at der 

flere gange nu er oplevet rodede træningsarealer samt ulåste døre og åbne vinduer i klubben. 

o Udsættes  

- Opsætning af påmindelses-skilte vedr. oprydning samt lukning af vinduer og døre 

o Ølgaard er tovholder 

- Der udarbejdes facebookopslag omkring at medlemmer ikke skal connecte deres egne telefoner 

med klubbens soundbokse, da dette ødelægger synkroniseringen af boksene 

o Lasse er tovholder. 

- Diskussion vedr. rengøring 2 gange om ugen tages op igen. Kim skal tage stilling til om han vil 

fortsætte med at gøre rent under de nye forhold ellers undersøges andre muligheder 

o Jeppe er tovholder 



 

Stævner 
Generelt:  

- Til stævner fremadrettet oprettes der en SoMe-post der inkluderer at poste resultater og resume af 

stævner på de sociale medier, samt frivillige til at filme løfterne (hvis der er bemanding til det) 

- Indkøb af kamera til film af løft til stævner 

o Ølgaard er tovholder 

- Ved stævner skal der fremadrettet laves opslag på klubbens sociale medier. 

Ansøgninger 
- Maja søger fonde til sommerfesten 

o Der afventes svar. 

Bordet rundt 
- Indkøb af 2 skærme til afholdelse af stævner 

o Fælles ansvar indtil november 

Ris og ros 
- Ros over hele linjen for afholdelse af DM  

Næste møde 
Onsdag d. 20/9 kl. 19.00 


